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Org. Nummer:            E-postadress:  Telefon: 

802531-1567  petter.spethz@gmail.com   0704-699994   

  

 

Årsmötesprotokoll 

Stensjöns Samhällsförening 
Datum: 22 Februari 2023       

 

Plats: MC-lokalen i Stensjön 

 

Närvarande: Christian Tenggren, Jonas Ekdahl, Alf Barkö, Sven Nyström, Frida Hellström,          

Annica Hesselgren och Eva Petri 

Ytterligare 15 personer hade kommit till MC-lokalen för att vara med på årsmötet  

 

§1 Mötet öppnades av Christian Tenggren som hälsade alla närvarande välkomna och gick            

igenom dagordningen 

 

§2 Mötet ansåg att årsmötet var behörigt utlyst 

§3 Årsmötet valde Christian Tenggren som ordförande för mötet 

§4 Årsmötet valde Annica Hesselgren som sekreterare för mötet 

§5 Styrelsen föreslog Frida Hellström och Sven Nyström att justera årsmötesprotokollet. Christer Ferm 

ansåg att det skulle vara 2 utanför styrelsen som justerar protokollet. Årsmötet valde då Christer Ferm 

och Kaj Barkö att justera protokollet. 

Jonas Ekdahl upplyste att nu gäller digital signering 

§6 Årsmötet godkände föreslagen dagordning  

§7 Christian Tenggren läste upp verksamhetsberättelsen som godkändes av årsmötet.  

Gunnar Engmalm upplyste om att Samhällsförenings trafikgrupp har bjudit in representanter för alla 

partier samt Per Eriksson från regionen till Stensjön, för att diskutera översiktsplanen och 

trafiksäkerheten. Ett sätt att få med kommunen då Trafikverket säger nej till en förbättring 

§8 Frida Hellström läste upp kassaberättelsen  

En fråga kom upp om hur många medlemmar som är med i Samhällsföreningen. Frida upplyste att det 

är 115 hushåll som tillsammans med enskilda medlemmar uppgår till c:a 250 medlemmar  

Årsmötet godkände kassaberättelsen  

§9 Gunnar Engmalm läster upp revisionsberättelsen.  

Årsmötet godkände revisionsberättelsen 

 A
H

, K
B,

 K
F,

 H
CT

, K
JH

E 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k


mailto:petter.spethz@gmail.com


§10 Årsmötet beviljade ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022 

§11 Val av styrelsen. Årsmötet valde följande 

 

Ordförande på 1 år valdes Christian Tenggren 

Styrelseledamöter på 3 år valdes Jonas Ekdahl, omval, Sven Nyström, omval 

Styrelseledamöter Eva Petri , Frida Hellström och Petter Spethz kvarstår 2 år 

Styrelseledamöter Alf Barkö och Annica Hesselgren kvarstår 1 år 

Revisorer på 1 år valdes Lars Donald Axelsson, omval, Gunnar Engmalm, omval 

Revisorsuppleant på 1 år valdes Fredrik Didrik, omval 

Valberedning på 1 år valdes Henrik Hulterskog och Per Eriksson, omval 

§12 Christian Tenggren läste och visade på ”storskärm” verksamhetsplanen för 2023 

Lars-Donald Axelsson bad alla som har flaggstång, att hissa den Svenska flaggan på alla allmänna 

flaggdagar och vill även att flaggdagarna ska läggas in i nästkommande kalender 

Styrelsen antecknade och kommer att lägga in flaggdagarna i nästa kalender 

Årsmötet godkände verksamhetsplanen 

§13 Frida Hellström läste och visade på ”storskärm” budgeten för 2023.  

Hans Josefsson tog upp om extrakostnad för att göra Stensjöbladet i färg, från 5.800:- till 8.000:-. 

Årsmötet ansåg att kostnaden var ok men måste förankras med Missionskyrkan, Stensjöns IF samt 

”chefredaktören” Mattias Eisner innan det fastställs att göra Stensjöbladet i färg.  

Gunnar Engmalm tog upp vikten av att medlemmars mejladresser kommer styrelsen tillhanda för att få 

ut information till medlemmarna på ett bättre och lättare sätt.  

Årsmötet godkände budgeten 

Styrelsen kommer att söka arrangemangsbidrag från kommunen under 2023. Bl.a Investeringsbidrag, 

Kommundelspeng, Offentlig medfinansiering och för olika Arragemang som Samhällsföreningen 

kommer att anordna i samhället under året.  

§14 Årsmötet beslutade att årsavgiften skall vara kvar, 250:- / familj och 125:- / enskild 

§15 På övriga frågor diskuterades följande  

Siv Josefsson vill ha ett bättre schema för utdelning av Stensjöbladet då vissa postlådor lämnas 

tomma p.g.a för få tryckta exemplar. Det trycks 410 för vinterutdelning och 440 för sommarutdelning. 

Årsmötet beslutade att det skall tryckas 440 för alla utdelningar. 

Siv Josefsson frågade även årsmötet om det var av intresse att om Missionskyrkan håller öppet en 

kväll i månaden för samkväm och kaffe, Årsmötet tyckte det var en jättebra idé.  

Gunnar Karlsson berättade att MC-klubben håller öppet för allmänheten varje söndag mellan 17–19 

då kaffe och tilltugg står på menyn, även detta uppskattades av årsmötet.  

Hans Josefsson tog upp kvalitén på anslagstavlorna runt om i Stensjön, vissa är väldigt dåliga. 

Styrelsen kommer att söka bidrag från kommunen för att byta ut 2-3 nya anslagstavlor om året, det 

finns 10 st runt om i området. Även någon ”handyman” ska tillfrågas att hjälpa till att tillverka dem. 

Eva Petri delade ut en honungsburk till Evelina Angselius för sitt engagemang i onsdagsgympan och 

ungdomsfotbollen i Stensjön. Evelina var inte på plats men kommer att få sin honungsburk inom kort 

 

§16 Christian Tenggren avslutade mötet och tackade alla närvarande för sitt deltagande samt ett extra 

tack till  MC-klubben för att De upplät sin fina lokal till årsmötet. Samhällsföreningen bjöd alla 

närvarande på kaffe/te och semla som ordnats av MC-klubben  

2023-02-22 

___________________________ 

Annica Hesselgren 

Justeras 

____________________________                       _____________________________ 

Christer Ferm            Kaj Barkö 
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Org. Nummer:            E-postadress:  Telefon: 


802531-1567  petter.spethz@gmail.com   0704-699994   


  


 


Årsmötesprotokoll 


Stensjöns Samhällsförening 
Datum: 22 Februari 2023       


 


Plats: MC-lokalen i Stensjön 


 


Närvarande: Christian Tenggren, Jonas Ekdahl, Alf Barkö, Sven Nyström, Frida Hellström,          


Annica Hesselgren och Eva Petri 


Ytterligare 15 personer hade kommit till MC-lokalen för att vara med på årsmötet  


 


§1 Mötet öppnades av Christian Tenggren som hälsade alla närvarande välkomna och gick            


igenom dagordningen 


 


§2 Mötet ansåg att årsmötet var behörigt utlyst 


§3 Årsmötet valde Christian Tenggren som ordförande för mötet 


§4 Årsmötet valde Annica Hesselgren som sekreterare för mötet 


§5 Styrelsen föreslog Frida Hellström och Sven Nyström att justera årsmötesprotokollet. Christer Ferm 


ansåg att det skulle vara 2 utanför styrelsen som justerar protokollet. Årsmötet valde då Christer Ferm 


och Kaj Barkö att justera protokollet. 


Jonas Ekdahl upplyste att nu gäller digital signering 


§6 Årsmötet godkände föreslagen dagordning  


§7 Christian Tenggren läste upp verksamhetsberättelsen som godkändes av årsmötet.  


Gunnar Engmalm upplyste om att Samhällsförenings trafikgrupp har bjudit in representanter för alla 


partier samt Per Eriksson från regionen till Stensjön, för att diskutera översiktsplanen och 


trafiksäkerheten. Ett sätt att få med kommunen då Trafikverket säger nej till en förbättring 


§8 Frida Hellström läste upp kassaberättelsen  


En fråga kom upp om hur många medlemmar som är med i Samhällsföreningen. Frida upplyste att det 


är 115 hushåll som tillsammans med enskilda medlemmar uppgår till c:a 250 medlemmar  


Årsmötet godkände kassaberättelsen  


§9 Gunnar Engmalm läster upp revisionsberättelsen.  


Årsmötet godkände revisionsberättelsen 



mailto:petter.spethz@gmail.com





§10 Årsmötet beviljade ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022 


§11 Val av styrelsen. Årsmötet valde följande 


 


Ordförande på 1 år valdes Christian Tenggren 


Styrelseledamöter på 3 år valdes Jonas Ekdahl, omval, Sven Nyström, omval 


Styrelseledamöter Eva Petri , Frida Hellström och Petter Spethz kvarstår 2 år 


Styrelseledamöter Alf Barkö och Annica Hesselgren kvarstår 1 år 


Revisorer på 1 år valdes Lars Donald Axelsson, omval, Gunnar Engmalm, omval 


Revisorsuppleant på 1 år valdes Fredrik Didrik, omval 


Valberedning på 1 år valdes Henrik Hulterskog och Per Eriksson, omval 


§12 Christian Tenggren läste och visade på ”storskärm” verksamhetsplanen för 2023 


Lars-Donald Axelsson bad alla som har flaggstång, att hissa den Svenska flaggan på alla allmänna 


flaggdagar och vill även att flaggdagarna ska läggas in i nästkommande kalender 


Styrelsen antecknade och kommer att lägga in flaggdagarna i nästa kalender 


Årsmötet godkände verksamhetsplanen 


§13 Frida Hellström läste och visade på ”storskärm” budgeten för 2023.  


Hans Josefsson tog upp om extrakostnad för att göra Stensjöbladet i färg, från 5.800:- till 8.000:-. 


Årsmötet ansåg att kostnaden var ok men måste förankras med Missionskyrkan, Stensjöns IF samt 


”chefredaktören” Mattias Eisner innan det fastställs att göra Stensjöbladet i färg.  


Gunnar Engmalm tog upp vikten av att medlemmars mejladresser kommer styrelsen tillhanda för att få 


ut information till medlemmarna på ett bättre och lättare sätt.  


Årsmötet godkände budgeten 


Styrelsen kommer att söka arrangemangsbidrag från kommunen under 2023. Bl.a Investeringsbidrag, 


Kommundelspeng, Offentlig medfinansiering och för olika Arragemang som Samhällsföreningen 


kommer att anordna i samhället under året.  


§14 Årsmötet beslutade att årsavgiften skall vara kvar, 250:- / familj och 125:- / enskild 


§15 På övriga frågor diskuterades följande  


Siv Josefsson vill ha ett bättre schema för utdelning av Stensjöbladet då vissa postlådor lämnas 


tomma p.g.a för få tryckta exemplar. Det trycks 410 för vinterutdelning och 440 för sommarutdelning. 


Årsmötet beslutade att det skall tryckas 440 för alla utdelningar. 


Siv Josefsson frågade även årsmötet om det var av intresse att om Missionskyrkan håller öppet en 


kväll i månaden för samkväm och kaffe, Årsmötet tyckte det var en jättebra idé.  


Gunnar Karlsson berättade att MC-klubben håller öppet för allmänheten varje söndag mellan 17–19 


då kaffe och tilltugg står på menyn, även detta uppskattades av årsmötet.  


Hans Josefsson tog upp kvalitén på anslagstavlorna runt om i Stensjön, vissa är väldigt dåliga. 


Styrelsen kommer att söka bidrag från kommunen för att byta ut 2-3 nya anslagstavlor om året, det 


finns 10 st runt om i området. Även någon ”handyman” ska tillfrågas att hjälpa till att tillverka dem. 


Eva Petri delade ut en honungsburk till Evelina Angselius för sitt engagemang i onsdagsgympan och 


ungdomsfotbollen i Stensjön. Evelina var inte på plats men kommer att få sin honungsburk inom kort 


 


§16 Christian Tenggren avslutade mötet och tackade alla närvarande för sitt deltagande samt ett extra 


tack till  MC-klubben för att De upplät sin fina lokal till årsmötet. Samhällsföreningen bjöd alla 


närvarande på kaffe/te och semla som ordnats av MC-klubben  


2023-02-22 


___________________________ 


Annica Hesselgren 


Justeras 


____________________________                       _____________________________ 


Christer Ferm            Kaj Barkö 
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